
Geachte Leden Commissie Grondgebied en Raadsleden

Mijn naam is Jos Visser, voorzitter van de Vereniging van Eigenaars Bispinckpark de gebouwen I en 
II. Ik vertegenwoordig circa 50 bewoners.

Op 19 september jl. heeft de Commissie Grondgebied besloten dat meer tijd nodig is om naar de 
voorliggende ontwikkelvisie te kijken gelet op de vele reacties van omwonenden. Dit biedt mij de 
gelegenheid om opnieuw de zorgen van onze bewoners onder uw aandacht te brengen. Het kan niet 
vaak genoeg gezegd worden dat onze bewoners zich ernstig zorgen maken over de toenemende 
verkeersoverlast en parkeeroverlast. In de ontwikkelvisie wordt juist in de hoek van de breng en 
haalplek van de kinderen van de Josephschool een entree gepositioneerd voor de ontsluiting van een 
mogelijk toekomstige bebouwing. Het is nu al een wirwar van ouders met stilstaande en geparkeerde 
auto’s en bakfietsen die in twee richtingen rijden op deze amper 5 meter brede weg. Het is ten tijde 
van het brengen en halen van de schoolkinderen moeilijk om uit de parkeergarage te komen en de weg
veilig te vervolgen. Het Bispinckpark is een waar parkeerterrein voor bezoekers van de Horeca, de 
bibliotheek, de winkelstraat, het verzorgingshuis De Rijp enz. Het komt voor dat de vuilniswagen aan 
de achterkant van ons gebouw de hoek niet kan nemen omdat er geparkeerde auto’s staan. Ons afval 
wordt dan niet opgehaald. De verkeersoverlast en parkeeroverlast is al langere tijd genoegzaam 
bekend bij de gemeente evenals de bezwaren van onze bewoners. Bij een eerder ontwikkelplan voor 
de locatie Bispinckpark Noord heeft onze Vereniging van Eigenaars bezwaar aangetekend en heeft de 
Raad van State bij haar uitspraak van 16 juli 2014 ons in het gelijk gesteld. Vooralsnog gaan wij er van
uit dat deze uitspraak nog steeds valide is. Mocht dat in uw visie anders zijn dan horen wij dat graag 
zo spoedig mogelijk opdat wij onze jurist zo snel mogelijk opnieuw in stelling brengen. Wij zijn tegen 
nieuwbouw op het landje van Van Riessen.

Dan de vijver tussen de locaties noord en zuid, het uitzicht van onze bewoners aldaar. De huidige 
verschraling van het vijverpark is een doorn in het oog niet alleen van onze bewoners maar ook van de
omwonenden. In de ontwikkelvisie wordt aangegeven dat de bomen in het vijverpark als parels van 
het dorp behouden dienen te blijven. Ook onze bewoners ervaren de bomen als parels. Dat enkele 
bomen niet meer in goede conditie zijn is wellicht een reden om deze te kappen maar geen reden om 
er dan parkeerplaatsen van te maken in plaats van nieuwe aanplant. De gemeente heeft recent twee 
bomen om laten zagen zonder kennisgeving aan de bewoners zoals dit wel gebruikelijk is bij een 
bomenkap. Er zijn foto’s beschikbaar van de afgezaagde stronken. Hierop zijn geen tekenen te zien 
van inwendige ongezondheid. Het komt vast goed uit dat de bomen nu weg zijn, maar hoe zit het met 
de plicht voor nieuwe aanplant?.
Door het maken van een haakse toerit naar een eventuele nieuwbouw gaan er niet alleen bomen 
verloren maar verdwijnen er ook parkeerplaatsen bij het koetshuis. Ook hier geldt meer auto’s, minder 
parkeerplaatsen. 
Onze bewoners willen geen nieuwbouw maar meer groen, gemeente doe wat aan de verschraling en 
maak het vijverpark als geheel een parel van het dorp. Het aantasten van de groene vijveromgeving is 
niet alleen voor omwonenden onacceptabel maar ook niet gewenst voor anderen zoals de bewoners 
van De Rijp/bezoekers van de Bloemenstroom die veelvuldig met hun rollator een wandeling maken 
rond de vijver. 

Ter afronding
Zoals ik in mijn eerste spreekbeurt heb aangegeven doe ik een beroep op u. Luister goed en wees 
geïnteresseerd in dat wat wij als omwonenden onder uw aandacht brengen. Het gaat daarbij niet alleen
om beleefd aangehoord te worden maar dat er ook iets gedaan wordt met onze vragen of wensen. U als
onze gekozen vertegenwoordigers moeten zich aangesproken voelen op het beroep dat wij op u doen. 


